
OV-vergadering 22 mei  

 

Aanwezig: Karlijn Horvers, Hans Lantinga, Janne Krop, Mirjam Spansier, William Haak, 

Nicole Kuipers, Laura van den Bol, Lucie Hemminga, Mutinta Leermakers (school) 

Afwezig: Pia Duijvenbode, Linda Klomp 

 

Stand van zaken school 

U4 ouderavond geweest, we zien vooruitgang. Ziekte van personeel blijven een aantal 

mensen afwezig, maar een aantal zijn ook weer aan het opbouwen. Afronding van het 

huidige jaar en blik ook al op het nieuwe schooljaar. 

 

Tijdens ouderavond U4 is door ouders gevraagd wat wij kunnen betekenen. Hier is nog geen 

follow-up aan gegeven. Mutinta vraagt dit na. Ook of wij hier als OV een rol in kunnen 

spelen.  

 

OV-bestuur uitstroom 

Om te waarborgen dat er voldoende instroom is van actieve ouders die een bestuursfunctie 

vervullen of een kartrekkersrol vervullen is een zinnetje in de nieuwsbrief niet voldoende 

gebleken.  

Er wordt een soort campagne gestart waarin Kim, kinderen en huidige bestuursleden in een 

filmpje aangeven wat we doen en waarom we dat doen. Mirjam geeft aan dat we de 

activiteiten meer moeten opknippen en inzichtelijk maken zodat het behapbaar is. Janne 

geeft aan dat wij ook als bestuursleden iets zouden moeten vertellen over onze rol. Posters 

ophangen en op het zomerfestival benadrukken wat onze rol is en hoe hoog de noodzaak is. 

Ook tijdens intake met nieuwe ouders kan er mbv een flyer onze rol onder de aandacht 

gebracht worden. 

 

Sportdag terugblik 

Sportdag was een geslaagde dag. Er was veel sponsoring. Hierdoor is er budget over, 

mogelijk wordt dit gebruikt voor aanschaf survivalbaan materiaal. Filmpje is in de maak maar 

het neemt veel tijd in beslag om te screenen wie er wel of niet in beeld mag. 

 

W3D 

Start morgen, alles is rond. Goed om tijdens de W3D de organisatie onder de aandacht te 

brengen. Ouders te enthousiasmeren voor de organisatie volgend jaar. Ook foto en filmpje 

maken voor de campagne. 

 

Google workspace 

We wilden bij de organisatie van het zomerfestival starten om dit te gebruiken maar het lukte 

niet. Dus toch overgegaan op de manier hoe het vorig jaar georganiseerd is. Lucie gaat de 

sportdag documentatie op deze drive zetten. Daarna komt er een instructie hoe je andere 

activiteiten over kunt zetten. 

 

Sinterklaas 

 

We hebben al een afspraak kunnen maken wanneer Sinterklaas en Pieten de school komt 

bezoeken namelijk op 4 december. Dat is dus al geregeld. 

 



Zomerfestival 

Organisatie is in volle gang. Er is 425 euro subsidie ontvangen van de gemeente. De 

gemeentevergunning kost meer dan 200 euro, vooral om alcohol te kunnen schenken. Dat 

maakt het duurder. Bizar dat de helft van de subsidie dus weer opgaat aan 

vergunningskosten. Zomerfestival en kwartaalstarts is 1 budget. Er is nu nog met subsidie 

3000 te besteden. De evenementenvergunning is dan ook al betaald. Er is bij kwartaalstart 

1,2,3 in totaal 500 euro minder uitgegeven. Er worden kookpitjes aangeschaft om soep ed te 

verwarmen. Er is dit jaar geen thema aan gekoppeld, er komt een open podium, er komen 

workshops. 

Doordat de kaartverkoop digitaal is, vindt er geen moment plaats dat kinderen hun ouders 

erop kunnen attenderen (zoals bij fysieke kaartverkoop wel het geval is). Dit moment mis je 

doordat alles digitaal is. Goed om dit in de kringen onder de aandacht te brengen of om te 

flyeren. 

 

Buitenruimte budget 

Tamara en Kim sturen offertes door naar Janne. Janne doet nav een voorstel aan OV en 

geeft keuze door aan school 

 

Materiaal budget 

Voorgaande jaren werden hier parasols, keukenspullen, lego voor gekocht. Wat gaan we er 

dit jaar van kopen? Het budget is 500 euro. Mutinta gaat na of het team weet of er iets 

aangeschaft moet worden. 

 

 

Financien overzicht  

500 euro minder ontvangen dan begroot. Excursie budget, er is nog 1200 euro over voor de 

laatste schooldag denken we nu. Om hier zeker van te zijn mailt Laura naar Katja, Hilde en 

Marianne om dit te checken. Als dit klopt geeft Laura dit door aan Mutinta. 

 

Feestdagen is nog iets wat budget over 

 

Schoolverlaters budget is vast. Wel is de groep schoolverlaters dit jaar erg groot, hier is dus 

wat flexibiliteit omdat er over is van de feestdagen. 

 

Rondvraag  

Janne vraagt wat ze in de oudervereniging kast mag meenemen naar het kamp. Er ligt nog 

een restant van de paasviering. Dit neemt ze mee. 

 

 

 


